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RG.0012.10.2025.WPK 

 

 

PROTOKÓŁ Nr 10/2025 

wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Gminy Krośnice  

w dniu 11 kwietnia 2025 r.  

 

 

Ad 1. Wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Gminy Krośnice rozpoczęło się o godz. 13:03  i odbyło 

się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Krośnicach. Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady 

Gminy Piotr Morawek.  

Zgodnie z listą obecności (zał. nr 1) w posiedzeniu wzięło udział 13 radnych oraz: 

 

➢ Wójt Andrzej Biały, 

➢ Skarbnik Elżbieta Kalityńska, 

➢ Kierownik Referatu Funduszy Europejskich Agnieszka Grygierczyk-Kozińska, 

➢ Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jarosław 

Krzywiński, 

➢ Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Inwestycji  

Sylwia Marciszewska, 

➢ przedstawiciele mediów. 

 

 

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad posiedzenia (zał. nr 2): 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołów z VIII oraz IX wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Gminy 

Krośnice w dniach 22 stycznia 2025 r. oraz 21 lutego 2025 r.   

3. Omówienie projektów uchwał: 

 

Nr projektu 

uchwały 

Data projektu 

uchwały 
Tytuł projektu uchwały 

1) 78 18.03.2025 
uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, 

Sportu i Turystyki 

2) 79 18.03.2025 
uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Finansów i 

Planowania 

3) 80 18.03.2025 
uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rolnictwa, Infrastruktury 

Technicznej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

4) 81 02.04.2025 

uchwała zmieniająca uchwałę Nr XII/65/2025 Rady Gminy Krośnice z dnia 26 

lutego 2025 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

5) 82 02.04.2025 

uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Krośnice  

6) 83 04.04.2025 uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2025 rok 

 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie obrad. 
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Ad 2. Protokoły z VIII oraz IX wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Gminy Krośnice w dniach 

22 stycznia 2025 r. oraz 21 lutego 2025 r. zostały przyjęte. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Gajowniczek, Andrzej Korzeniowski, Magdalena Królik, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, 

Marek Łaniak, Piotr Morawek, Wioletta Pacyna, Mateusz Pleciak, Monika Rozpara, Anna Rudkiewicz, Gracjan 

Witek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Adamus 

 

 

Ad 3. 1-3. Projekty uchwał w sprawie zmian w składach osobowych trzech komisji stałych  (zał. nr 3 – 

projekt nr 78, zał. nr 4 – projekt nr 79, zał. nr 5 – projekt nr 80) omówiła insp. ds. obsługi Rady Gminy 

Olga Skomra. 

 

Zmiany w składach osobowych trzech komisji stałych mają charakter porządkowy i wynikają z 

następujących okoliczności: 

- w dniu 5 marca 2025 r. Radna Wioletta Pacyna złożyła pisemną rezygnację z pracy w Komisji Oświaty, 

Zdrowia, Kultury, Sportu i Turystyki, w związku z czym należy uaktualnić jej skład,  

- w dniu 27 lutego 2025 r. Radny Marian Biesiadecki pisemnie zrzekł się mandatu radnego Rady Gminy 

Krośnice. Komisarz Wyborczy we Wrocławiu II stwierdził wygaśnięcie mandatu Radnego Mariana 

Biesiadeckiego Postanowieniem Nr 54/2025 z dnia 5 marca 2025 r. W związku z powyższym należy 

uaktualnić skład osobowy Komisji Budżetu, Finansów i Planowania oraz Komisji Rolnictwa, 

Infrastruktury Technicznej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, których Radny Marian 

Biesiadecki był członkiem. 

 

 

Ad 3. 4. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/65/2025 Rady Gminy Krośnice z dnia 26 lutego 

2025 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (zał. nr 6 – projekt 

nr 81) omówiła Kier. Sylwia Marciszewska. 

 

Wojewoda Dolnośląski, działając na podstawie przysługujących uprawnień nadzorczych, 

zakwestionował dwa zapisy w uchwale (które funkcjonowały w poprzednich regulaminach) w związku 

ze zmianą orzecznictwa. W szczególności stwierdzono, że: 

- w § 4 ust.1 pkt 4 załącznika do uchwały Rada Gminy Krośnice przekroczyła zakres przyznanej jej 

kompetencji, gdyż zarówno art. 6r ust. 3 jak i art. 3 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach nie upoważnia rady do określania wymagań dotyczących 

opakowań w jakich odpady komunalne, spełniające ustawowe wymogi z art. 3 ust. 2 pkt 6 ustawy, 

powinny być przekazywane do PSZOK; 

- w zakresie § 4 ust. 1 pkt 6 załącznika do uchwały Rada Gminy Krośnice dokonała modyfikacji kwestii, 

które są uregulowane ustawowo.  

W ww. piśmie poinformowano również Radę Gminy Krośnice o możliwości dostosowania podjętych 

postanowień uchwały do stanu zgodnego z prawem, co proponuje się uczynić wprowadzając zapisy § 2 

uchwały zmieniającej. Jednocześnie dokonując analizy zapisów uchwały stwierdzono brak zasadności 

utrzymania w obecnym kształcie zapisów § 5 uchwały Nr XII/65/2025 z dnia 26 lutego 2025 r. 

dotyczących zakresu wyposażania nieruchomości w worki, pojemniki i kontenery w zamian za 

uiszczaną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Proponuje się, iż w zamian za uiszczoną 

przez właścicieli nieruchomości opłatę zapewnia się wyłącznie wyposażenie nieruchomości 

zamieszkałych w obszarze zabudowy jednorodzinnej i zagrodowej oraz wielolokalowej (w której liczba 

lokali mieszkalnych nie przekracza 5 lokali) w worki i/lub pojemniki na odpady zbierane selektywnie - 

metale, tworzywa sztuczne, odpady opakowaniowe wielomateriałowe, szkło, papier. Propozycja 
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wprowadzenia powyższej regulacji uzasadniona jest faktem, iż w ramach uchwalonych przez Radę 

Gminy Krośnice stawek za odbiór odpadów komunalnych w opłacie uwzględniono koszty wyposażenia 

ww. nieruchomości w worki na odpady segregowane ww. frakcji. Natomiast z uwagi na fakt 

wyposażenia w latach ubiegłych (w ramach ponoszonej opłaty) istniejącej zabudowy wielolokalowej z 

terenu gminy Krośnice (w której liczba lokali wynosi co najmniej 5 lokali) w pojemniki i kontenery na 

odpady zebrane selektywnie oraz fakt, iż w ramach wprowadzonych uchwałą Rady Gminy Krośnice 

stawek opłaty nie uwzględniono żadnych środków na zakup dodatkowych pojemników dla ewentualnej 

nowopowstałej zabudowy wielolokalowej (niezależnie od ilości lokali mieszkalnych) zasadnym wydaje 

się zrezygnowanie z zapisów zapewniających wyposażenie takich nieruchomości w pojemniki na 

odpady. Dodatkowo w celu właściwego zabezpieczenia praw własnościowych dla pojemników 

zakupionych w ramach opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi w latach 2022-2024 i 

przekazanych do użytkowania na nieruchomościach zamieszkałych z terenu Gminy Krośnice w latach 

2022-2024 proponuje się wprowadzenie do uchwały § 5a w brzmieniu: 

„§ 5a. Urządzenia (pojemniki) przekazane w ramach opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

przez Gminę właścicielom nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy do dnia 31 grudnia 2024 

r. przechodzą na ich własność i pozostają na danej nieruchomości w ramach gminnego systemu 

gospodarowania odpadami, chyba że właściciel nieruchomości zleci ich zabranie.”.  

 

Odnosząc się do pytań Radnych Eugeniusza Lisa i Anny Rudkiewicz Kierownik Marciszewska 

poinformowała, że w ramach gminnego systemu gospodarki odpadami komunalnymi nie ma 

możliwości przekazywania opon rolniczych do PSZOK, jednak wychodząc naprzeciw potrzebom 

rozeznano możliwość zorganizowania jednorazowej odpłatnej zbiórki opon rolniczych od 

mieszkańców/rolników. Jeżeli zgłosi się grupa osób chcących skorzystać z tej usługi, to w ustalonym 

terminie gmina udostępni firmie KOSZ (która złożyła ofertę na zorganizowanie takiej zbiórki) teren 

PSZOK wraz z wagą i mieszkańcy będą mogli przywieźć opony, przy czym rozliczenie będzie 

następowało bezpośrednio pomiędzy mieszkańcem a firmą KOSZ. Radna Wioletta Pacyna pytała o 

możliwość przekazywania do PSZOK gałęzi drzew i krzewów (zwłaszcza w okresie wiosennym) oraz 

liści (w sezonie jesiennym) przez osoby, które zadeklarowały kompostowanie bioodpadów na terenie 

swoich nieruchomości, gdyż odpadów takich, zwłaszcza w dużych ilościach, nie da się skompostować. 

Wójt Andrzej Biały poinformował, że nie dyskutowano jeszcze na ten temat, gdyż pracownicy 

merytoryczni obecnie zajmują się przede wszystkim przyjmowaniem deklaracji od mieszkańców, co 

jest priorytetem. Temat ten zostanie rozpoznany w następnej kolejności. Radna stwierdziła, że osobom, 

które podejmą się kompostowania należy raz czy dwa razy w roku pomóc, gdyż różne są cechy działek 

i jedni mają możliwości zagospodarowania gałęzi, a inni nie i może się zdarzyć, że odpady bio będą 

ostatecznie trafiać do pojemników na odpady zmieszane. Radna pytała również o możliwość 

zorganizowania w sołectwach zbiórki tekstyliów dwa lub trzy razy w roku. Wójt wyjaśnił, że być może 

taka akcja zostanie podjęta, podobnie jak zbiórka gabarytów, jednak nie w najbliższym czasie, gdyż 

wszystko trzeba przeanalizować pod kątem kosztów, zwłaszcza że podpisano umowę na konkretne 

kwoty. A w przypadku gabarytów rzeczywistość z reguły przekraczała zakładane plany. Odnośnie 

odzieży, obuwia i tekstyliów Wójt wyjaśnił, że różne firmy prowadzą takie zbiórki, zatem są 

alternatywne możliwości ich oddania, a ostatecznie pozostaje wywóz do PSZOK. Radny Mateusz 

Pleciak poinformował, że jest coraz więcej firm wypożyczających rębaki za niewielkie pieniądze, zatem 

jest możliwość zagospodarowania gałęzi we własnym zakresie. Radna Wioletta Pacyna zaapelowała o 

stopniowe wyposażanie mieszkańców w biokompostowniki. 

 

 

Ad 3. 5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na 

terenie Gminy Krośnice (zał. nr 7 – projekt nr 82) omówiła Kier. Agnieszka Grygierczyk-Kozińska. 

W wyniku rozstrzygnięcia zapytania ofertowego z dnia 10 lutego 2025 r. na wykonanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich dla zadania pn.: „Konserwacja klasycystycznego portalu: drzwi i 

płaskorzeźba w kościele w Bukowicach”, przy założonym szacunkowym koszcie 119.407,00 zł, 

wybrano najkorzystniejszą ofertę Wykonawcy o wartości 88.806,00 zł brutto. W związku z powyższym 

do takiej kwoty zmniejsza się wartość dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Wniebowzięcia NMP 

w Bukowicach. Umowa o udzielenie dotacji zostanie podpisana w kwietniu 2025 r., natomiast realizacja 

zadania odbędzie się w latach 2025-2026 
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Ad 3. 6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2025 rok (zał. nr 8 – projekt 

nr 83) omówiła Skarbnik Elżbieta Kalityńska. 

 

W budżecie gminy na 2025 rok dokonano następujących zmian: 

➢ o łączną kwotę 3.264.878,69 zł zwiększono dochody budżetu, 

➢ o łączną kwotę 2.711.764,69 zł zmniejszono dochody budżetu, 

➢ o łączną kwotę 572.114,00 zł zwiększono wydatki budżetu, 

➢ o łączną kwotę 19.000,00 zł zmniejszono wydatki budżetu, 

➢ ustalono na kwotę 10.183.172,00 zł wydatki inwestycyjne budżetu. 

 

Na podstawie uchwały nr XIII/318/25 Sejmiku Województwa Dolnośląskiego o przyznaniu dotacji w 

wysokości 64.200 zł na zadanie "Bukowice droga dojazdowa do gruntów rolnych" powiększono 

dochody i wydatki budżetu Gminy Krośnice w dziale 600, rozdział 60016 na zadanie "Przebudowa dróg 

gminnych wewnętrznych na terenie Gminy Krośnice". Zaplanowano kwotę 24.000 zł z tytułu opłaty 

adiacenckiej przyznanej decyzją Wojewody Dolnośląskiego po odrzuceniu odwołania mieszkańca 

gminy. W związku z koniecznością dostosowania klasyfikacji budżetowej do dokonanych zmian 

dokonano przeniesienia dochodów z rozdziału 75802 "Uzupełnienie rezerwy ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego" w zakresie subwencji ogólnej z budżetu państwa do nowoutworzonego 

rozdziału 75834 "Subwencja ogólna dla jednostek samorządu terytorialnego", oraz środków na 

uzupełnienie dochodów gmin do nowego rozdziału 75835 "Rezerwa na uzupełnienie dochodów jst". 

Kwoty pozostają bez zmian. Na podstawie pisma Ministra Finansów ST3.4751.6.2025 z dnia 

12.03.2025 r. powiększono środki na uzupełnienie dochodów gminy o 114.914 zł w dziale 758, rozdział 

75835 z przeznaczeniem na uzupełnienie podwyżek wynagrodzeń nauczycieli określonych wstępnie w 

wysokości 4,1 % do wysokości 5%. Przeznaczono łącznie dla szkoły podstawowej w Bukowicach oraz 

zespołu szkół w Krośnicach po 45.000 zł, a dla szkoły w Kuźnicy Czeszyckiej 24.914 zł. Na podstawie 

uchwały nr XIII/319/2025 Sejmiku Województwa Dolnośląskiego oraz wniosku do Ministerstwa Sportu 

i Turystyki w związku z przyznaniem dotacji na zadanie "Budowa bieżni lekkoatletycznej przy Szkole 

Podstawowej w Bukowicach" powiększono dochody i wydatki budżetu o kwotę 200.000 zł w dziale 

801, rozdział 80101 z przeznaczeniem na uzupełnienie środków na to zadanie. Na podstawie pisma 

Referatu Funduszy Europejskich w związku z uruchomieniem działalności kolejki wąskotorowej 

zaplanowano dochody z tytułu sprzedaży biletów w wysokości 150.000 zł w dziale 921, rozdział 92195 

oraz w takiej samej wysokości wydatki na obsługę operatora i konieczne usługi. Na podstawie pisma 

Dyrektora Zespołu Szkół w Krośnicach z dnia 12.03.2025 r. dokonano zmiany zadania inwestycyjnego 

na zakup traktorka do trawy w kwocie 19.000 zł na zadania bieżące w zakresie montażu klimatyzacji i 

zakupu odkurzacza dla przedszkola oraz zakupu nowej centrali telefonicznej dla szkoły. Dokonano 

powiększenia wydatków o kwotę 24.000 zł na: 

- przedłużenie ogrodzenia gminnego PSZOK w Wierzchowicach w związku z nieodpłatnym przejęciem 

działki od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa – 10.000 zł, 

- opłatę za projekt budowy świetlicy w Dąbrowie – 14.000 zł (przy rozliczeniu zadania okazało się, że 

projektant nie wystawił faktury za projekt). 

Przy okazji Skarbnik poinformowała o konieczności przeniesienia 700 zł dotacji na zadania zlecone na 

podstawie porozumienia z Wojewodą w dziale 752, rozdział 75212 (obrona cywilna) pomiędzy 

paragrafami 201 a 202. 

 

Po dokonanych zmianach budżet gminy wyniesie: 

- dochody 63.008.658,30 zł, w tym bieżące – 54.329.860,24 zł, majątkowe - 8.678.798,06 zł, 

- wydatki 61.966.081,98 zł, w tym bieżące - 51.782.909,98 zł, majątkowe – 10.083.172,00 zł. 

Przychody i rozchody budżetu pozostają bez zmian. 

 

 

Ad 4. Radna Wioletta Pacyna wyraziła zadowolenie z uruchomienia kolejki wąskotorowej, 

oczekiwanego przez mieszkańców, turystów i lokalnych przedsiębiorców oraz pytała na jakiej zasadzie 

będzie ona funkcjonować, kto będzie operatorem i jakie przewiduje się koszty funkcjonowania. 

Kierownik Agnieszka Grygierczyk-Kozińska poinformowała, że w dniu 14 kwietnia odbędzie się odbiór 

końcowy lokomotywy spalinowej po zakończonej naprawie rewizyjnej. Natomiast parowóz PX 
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wymaga rewizji wewnętrznej kotła, której koszty są nieporównywalne – w granicach 1-1,5 mln zł, 

dlatego będą czynione starania o dofinansowanie bądź dotacje z zewnątrz. Działalność kolejki w roku 

bieżącym będzie się odbywać na innych zasadach w kwestii rozliczeń. Poprzednio umowy z operatorem 

były podpisywane w taki sposób, że operator pobierał opłaty i ponosił koszty. Operator był wybierany 

w drodze przetargu nieograniczonego, a wynikało to z faktu, że kolejka była dofinansowana bez pomocy 

publicznej i przez 10 lat od rozliczenia projektu gmina była zobowiązana do przeprowadzania przetargu 

nieograniczonego, z dostępem wszystkich uprawnionych do prowadzenia ruchu kolejowego 

przedsiębiorców, którzy musieli być operatorem i posiadać świadectwo bezpieczeństwa (albo licencję 

w przypadku kolejek wąskotorowych). Jesienią 2023 roku skończył się dziesięcioletni okres trwałości 

pomocy publicznej i teraz można realizować działalność kolejki na innych zasadach, przy czym umowa 

z operatorem będzie dlatego, że gmina co prawda ma świadectwo bezpieczeństwa, ale nie ma 

możliwości zapewnienia ruchu kolejowego pod względem kadr. W związku z tym w roku 2025 

wyłoniony operator będzie odpowiedzialny za prowadzenie ruchu kolejowego i zapewni osoby do jego 

prowadzenia, przy czym opłaty będzie pobierał na rzecz gminy, która będzie mogła odzyskiwać podatek 

VAT nie tylko z prowadzenia ruchu kolejowego, ale również z remontów infrastruktury kolejowej, co 

do tej pory nie było możliwe (w roku 2024 po raz pierwszy odzyskano VAT z remontu torowiska). 

Zadania z zakresu zarządzania infrastrukturą, remontów, wszelkich przeglądów, umowy z operatorem, 

rozliczanie operatora, były i będą realizowane przez Referat Funduszy Europejskich. Do tej pory 

operator przedstawiał rachunki oraz poniesione faktyczne koszty i wszystko było sprawdzane 

comiesięcznym sprawozdaniem i jest jak najbardziej jasne, z podziałem na różne kategorie. Kierownik 

poinformowała, że Gmina jest w trakcie negocjacji z operatorem, których na tym specyficznym rynku 

kolejek wąskotorowych nie ma wielu, w związku z czym nie ma konkurencji, a wręcz jest pewien 

problem, dlatego, że ci co mają świadectwo bezpieczeństwa zazwyczaj mają je na określoną kolej. 

Przetarg został ogłoszony, ponieważ zawsze mógł się zgłosić wykonawca, który mógłby wystąpić do 

Urzędu Transportu Kolejowego o poszerzenie swoich uprawnień na krośnicką kolejkę. Nie były tym 

jednak zainteresowane ani fundacja, która prowadzi kolej wąskotorową w Bieszczadach, ani najbliższa 

Średzka Kolej Wąskotorowa. Gmina Krośnice od wielu lat współpracuje z Gnieźnieńską Koleją 

Wąskotorową i dzięki dobrej współpracy wiele rzeczy udaje się zrobić. Odnośnie pytań Radnej Wioletty 

Pacyny o ewentualne remonty czy otwarcie usług na terenie kolejki Kierownik Grygierczyk-Kozińska 

wyjaśniła, że budynkiem stacji głównej zarządza CETS i to do jego dyrektora należy kierować takie 

pytania. Gmina zarządza tylko lokomotywownią. Wójt poinformował, że na terenie KKW pewien 

przedsiębiorca od kilku lat ma wydzierżawiony teren pod swoją działalność – m. in. dmuchańce i inne 

atrakcje dla dzieci oraz food truck, i w pierwszej kolejności z tym przedsiębiorcą miały być prowadzone 

rozmowy dot. przeniesienia działalności gastronomicznej do budynku stacji. Radna stwierdziła, że 

warto spróbować, ponieważ ruch turystyczny z roku na rok jest coraz większy i być może taka 

działalność wyjdzie przedsiębiorcy na plus. Radna Wioletta Pacyna zwróciła się z apelem  do 

Przewodniczącej Komisji Oświaty, że skoro w budżecie znalazły się pieniądze na ogrodzenie PSZOK, 

to powinny się znaleźć także na ogrodzenie terenu szkoły w Krośnicach. Radny Marek Łaniak pytał czy 

przy okazji remontu drogi powiatowej w Wierzchowicach można by rozwiązać problem z rowem na 

skrzyżowaniu ul. Sadowniczej i Czatkowickiej, z którego woda nie jest odbierana tak jak powinna i 

należy udrożnić przepływ wód opadowych do spustu. Wójt wyjaśnił, że dokumentacja projektowa 

została zlecona przez Powiat Milicki i nie miał do  niej wglądu, jednak 14 kwietnia odbędzie się 

spotkanie m. in. z wykonawcą remontu drogi dot. przekazania placu budowy, w którym na prośbę Wójta 

będzie uczestniczył pracownik Urzędu Gminy, więc będzie okazja o to zapytać.  

 

 

Ad 5. Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Piotr Morawek o godz. 13:54 zakończył 

wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Gminy Krośnice. 

 

 

Protokolant                         Przewodniczący Rady Gminy Krośnice 

          /-/ Olga Skomra                             /-/ Piotr Morawek 

   


